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JYVÄSKYLÄN AMMATTIKORKEAKOULUN OPISKELIJAKUNTA JAMKO
EDUSTAJISTON KOKOUS 8/2023

PAIKKA: Letkutie 2A & Zoom (Meeting ID: 730 661 2362 / https://jamk.zoom.us/j/7306612362 )
AIKA: Maanantai 8.5.2023, klo 17

Edustajiston varsinaiset jäsenet ja (varajäsenet) ryhmittäin 21 (+8):
Pienten äänitorvi Tarmo
(TARMO) 1 + (1)
XY Jenna Roini
(Sirpa Juden)

KONKURSSI 2 + (2)
Annika Anttila
XY Essi Kervinen
(Siiri Papinniemi)
(Antti Raita)

JAMMAUS RY (JAMMAUS) 1
X Juuso Porras

OPISKELEVAT
KOKOOMUSLAISET (KOK) 4 +
(3)
XY Niklas Sillander
XY Ilmari Leskelä
XY Peetu Luiro
Marko Ruokolainen
(Eetu Salmensuu)

XY (Mauri Heinonen)
(Anttoni Sievinen)

RESTONOMIOPISKELIJAT 2
XY Sanna Lemmetyinen
XY Juho Niemelä

JASTO 5 + (2)
Heini Siivikko
XY Lotta Lampinen
XY Fanni Peltola
XY Jenna Kianto
Janina Hyttinen
XY (Miia Turunen-Willman)
XY (Sini Kunnila)

INSINÖÖRIOPISKELIJAT (IO)
6
XY Simo Kangasniemi
XY Nilla Selänniemi
XY Eliel Taskinen
XY Meri Korri

Tiia Koivisto
XY Allu Lemetyinen

MUUT (hallitus & henkilöstö):
Jouni Pasanen
X Ragnar Törnblom
X Eetu Ruotsalainen
Asta Nieminen
Miia Korhonen
X Noora Hakonen
X Lauri Kujala
Henriikka Tilander
Annu Suvilehto
Jesse Kykyri
Andrea Guermas
Emilia Lindelöf

XY Ismo Puhakka
Eeva Vissel
Anna Tarvainen-Illi
Krista Rantanen
Stella Palassalo

Lisäksi Oona Pappila (SAMOK)

JYVÄSKYLÄN AMMATTIKORKEAKOULUN OPISKELIJAKUNTA JAMKO

Rajakatu 35 | 40200 Jyväskylä | +358 50 3361 385 | www.jamko.fi
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89. KOKOUKSEN AVAUS

Vuoden 2023 Edustajiston puheenjohtaja Nilla Selänniemi avaa kokouksen.

Päätös: Puheenjohtaja avasi kokouksen 17:01

90. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS

Opiskelijakunnan säännöt, ”6§ EDUSTAJISTON KOKOONTUMINEN:

● Kutsu edustajiston kokoukseen on lähetettävä sähköpostitse edustajiston jäsenen ilmoittamaan

osoitteeseen vähintään seitsemän (7) vuorokautta ennen kokousta kaikille edustajiston jäsenille

ja lisäksi kokouksesta on ilmoitettava julkisesti opiskelijakunnan internetsivuilla. Kutsussa on

mainittava kaikki kokouksessa käsiteltävät asiat.”

● ”Edustajiston kokous on laillinen ja päätösvaltainen, kun kokous on asianmukaisesti koolle

kutsuttu ja paikalla on puheenjohtaja tai varapuheenjohtaja sekä vähintään puolet (1/2)

edustajiston jäsenistä.”

● ”Opiskelijakunnan jäsenillä, hallituksen jäsenillä ja työntekijöillä on puhe- ja läsnäolo-oikeus

edustajiston kokouksissa, ellei edustajisto ehdottomalla enemmistöllä päätä rajoittaa oikeuksia

jonkin asian käsittelyn ajaksi.”

Esitys: Kokous hyväksyy kokouksen kutsumismenettelyn ja toteaa päätösvaltaisuuden sekä

laillisuuden. Myönnetään puhe- ja läsnäolo-oikeudet.

Selänniemi esittää, että annetaan Oona Pappilalle läsnäolo- ja puheoikeus. Luiro kannattaa.

Päätös: Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Myönnettiin läsnäolo- ja puheoikeus Oona

Pappilalle.

91. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSESTÄ PÄÄTTÄMINEN

Opiskelijakunnan säännöt, 6§: EDUSTAJISTON KOKOONTUMINEN:

”Kutsussa on mainittava kaikki kokouksessa käsiteltävät asiat. Kokouksessa voidaan käsitellä myös

kokouskutsun ulkopuolisia asioita, mikäli edustajisto niin 2/3 enemmistöllä päättää. Yhdistyslain 23

§:ssä mainituista asioista ei kuitenkaan voi tehdä päätöstä ellei niitä ole mainittu kokouskutsussa.

Edustajiston kokouksissa ensimmäisen kerran esillä oleva asia voidaan jättää pöydälle mikäli

enemmistö annetuista äänistä sitä vaatii. ”

Esitys: Noudatetaan esityslistan mukaista työjärjestystä.

Päätös: Esityksen mukaan.
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92. PÖYTÄKIRJAN TARKASTAJIEN JA ÄÄNTENLASKIJOIDEN VALINTA

JAMKOn säännöistä luettuna toiminnanjohtaja toimii edustajiston kokouksien sihteerinä. Hänen

ollessa estyneenä valitaan tilalle joku muu.

Esitys: Valitaan lisäksi kaksi (2) pöytäkirjan tarkastajaa ja kaksi (2) ääntenlaskijaa. Samat henkilöt

toimivat molemmissa tehtävissä.

Selänniemi esittää Turunen-Willmania ja Lampista pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi.

Molemmat käytettävissä.

Päätös: Valittiin kokouksen sihteeriksi Ismo Puhakka. Valittiin pöytäkirjan tarkastajiksi ja

ääntenlaskijoiksi Turunen-Willman ja Lampinen.

93. ILMOITUSASIAT

Hallituksen valitut palat:

● Linkki hallituksen kuulumisiin (kuulumiset kirjoitettuna pe 5.5.)

● Hallituksen puheenjohtaja Kujala: 16.5. käsitellään JAMKOn

yhdenvertaisuussuunnitelmaa, edustajisto tervetullut. Dokumenttia saa myös

kommentoida - Kujala lähettää edustajille.

● Vappu oli hulinaa, sitsejä ja perhevappua!

● Jupinaviikot ja -jatkot ovat työllistäneet hallitusta.

● Jouni Pasanen toivoo ilmoitettavaksi, että 1.5. Antishopin ja Fantasiapelien

kivijalkaliikkeistä tarjotaan 10% alennus JAMKON jäsenille.

Ruotsalainen saapui 17.10 ja Kangasniemi 17:12.

Edarisnäcksit:

● Edustajiston kokouksia koskevat SAMOKin Code of Conduct.

● Niemelä huomattaa, että edustajiston pöytäkirja on viipynyt kohtuuttoman kauan.
Toiminnanjohtaja kertoo, että pöytäkirjaan on tullut korjauksia vielä myöhään ja asia on
jäänyt roikkumaan. Toiminnanjohtaja nostaa käden virheen merkiksi.

● Peetu Luiro Niklas Sillanderin tilalle Jamk Oy:n hallitukseen 22.5. alkaen.

● ONT Forum kokoontui 4.5. Opinnäytetyön määrittely on lainmukaista, mutta arvostelu
liian korkea suhteessa alempien AMK-tutkintojen vaatimuksiin.

Leskelä saapui 17:15 ja Heinonen 17:17.
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Muut ilmenevät asiat:

●

94. SAMOKIN TERVEHDYKSET

SAMOK on Suomen opiskelijakuntien liitto, mikä koostuu 23 opiskelijakunnasta. SAMOKin

hallituksen jäsen Oona Pappila tuo SAMOKin tervehdykset edustajistolle.

Esitys: Pappilan tervehdys.

Oona Pappila, SAMOKin hallituksen jäsen välitti SAMOKin terveiset.

SAMOK on ainoa ammattikorkeakoulujen opiskelijoiden valtakunnallinen edunvalvoja. Valvoo

158000 opiskelijan etua. 57000 jäsentä. 6 asiantuntijaa ja täysipäiväinen luottamushenkilöhallitus.

Jäseninä 23 opiskelijakuntaa ympäri Suomen.

Edistää AMK-opiskelijoiden hyvinvointia ja yhdenvertaisuutta. Tärkeimmät tapahtumat Lähtölaukaus

ja Syysstartti. Tavoitteena näkyvä vaikuttamistoiminta. Välineitä tähän mm. työryhmät,

henkilökohtaiset tapaamiset, lausunnot, blogit, mielipidekirjoitukset, kannanotot. SAMOK vaikuttaa

mm. YTHS:ssä ja OKM:ssä. Kattoliitot mahdollistavat valtakunnallisen vaikuttamistyön, johon

yksittäisiä opkuja ei kutsuttaisi. Yhteistyötä muiden valtakunnallisten opiskelijajärjestöjen kanssa.

Mm. SYLlin kanssa järjestetty eduskuntavaalivaikuttaminen.

Luiro: JAMKOon SAMOKin toiminta näyttäytyy lähinnä johtotason puuhana. Miten SAMOK

mahdollistaisi myös normaalien edustajiston jäsenten osallistumisen toimintaan?

Pappila: SAMOKin viestintää kehitetään, mutta varojen puute vaikuttaa mahdollisuuksiin.

Kuukausittain kokoontuvissa verkostoissa rivijäsenten vaikuttaminen voisi olla helpoiten

toteutettavissa. SAMOKin edari-slack voisi olla myös yksi vaihtoehto, käyttöönottoa selvitetään.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

Pappila poistui 17:35.

95. EDUSTAJISTOSTA ERON MYÖNTÄMINEN

Edaattori Annika Anttila on jättänyt erohakemuksen edustajiston puheenjohtajalle.

Sääntöjen mukaan tilalle nousee varajäsen, joten samalla hyväksytään Siiri Papinniemen

nouseminen varajäsenestä varsinaiseksi jäseneksi edustajistossa.

Esitys: Myönnetään ero Annika Anttilalle edustajistosta. Hyväksytään Siiri Papinniemi varsinaiseksi

jäseneksi. Valitaan edustajistoryhmä Konkurssille uusi edustajistoryhmän puheenjohtaja.
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Luiro esittää, että myönnetään ero Annika Anttilalle ja hyväksytään Siiri Papinniemi varsinaiseksi

jäseneksi. Perustelut: edustajistoryhmän puheenjohtajan valinta on Konkurssin edustajistoryhmän

asia. Sillander kannattaa Luiron esitystä.

Päätös: Luiron esityksen mukaan.

Porras poistui 17:45

Törnblom poistui 17:48

96. LISÄTALOUSARVION HYVÄKSYNTÄ

Hintojen nousujen myötä JAMKOn hallitus on joutunut tarkastelemaan talousarviota ja ovat tulleet

siihen tulokseen, että lisätalousarviolle on tarvetta.

Esitys: Läpikäydään ja hyväksytään lisätalousarvio vuodelle 2023.

Kujala esittelee hallituksen esityksen lisätalousarvioksi.

Keskustelua:

Niemelä kertoo, että olisi toivonut exceliä lisäksi ja kertoo, että myös tuloja olisi tärkeää saada lisää,

ei vain menoja. Miksi tuloja ei ole merkitty lisätalousarvioon?

Puhakka: Millaista exceliä toivotaan, summat ovat sellaisenaan kaikkien nähtävissä.

Lisätalousarvioon on merkitty vain menolisäykset, koska jäsenhankintaan tehtyjen satsausten

arvioitu tulonlisäys mahdollisen 500 uuden jäsenen myötä on hypoteesi, ei vielä faktaa.

Luiro: JAMKOn talous ei kestä, että rahaa heitellään näin. Mistä leikataan?

Sillander: Mikä on info-tv tilanne tällä hetkellä? Palkkioihin ei tulisi puuttua toimijoiden omana

toimintavuonna.

Kujala: Rahaa ei voi heitellä, mutta vyötä ei voi myöskään jatkuvasti kiristää. Yhteistyösopimus

Jamkin kanssa ja jäsenyydet ovat ne mistä rahaa saadaan. Jäsenyyshankintaan laitettava raha on

investointi.

Luiro: Edustajiston palkkioiden ja määrärahan nostaminen kesken toimikauden on ongelmallista.

Olemassa olevien varojen allokointi uudelleen on toki ok, mutta omien määrärahojen lisääminen ei.

Jäsenpalveluasiantuntijan määräaikaistaminen oli oikea päätös.

Selänniemi: Asiantuntijoiden työkuorma on ollut suurta, työnjako mahdollistaisi työkuorman

jakamisen.

Luiro: Hallituksen viestintävastaava voisi tukea asiantuntijaa tekemällä nykyistä enemmän

viestintäasiantuntijalle kuuluvia töitä.

Ruotsalainen: Investoinnit palvelevat tulevaisuutta, tavoitteena on saada lisää jäseniä. Myyntityö

rakennetaan toimiville palveluille.
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Niemelä: Henkilöstöön kannattaa satsata, mutta onko edunvalvonta ollut se tarve, johon

jäsenpalveluasiantuntija palkattu? Jäsenkato on ongelma, mutta ratkaisua ei ole vielä löydetty.

Sillander: Onko valmiuksia elämiseen tulevana vuonna, jos säästöjä syödään?

Kervinen: Henkilöstön palkkaaminen on lyhytaikainen kokeilu. Investointi on tälle vuodelle.

Sillander: Ei näe ongelmaa jäspa-edunvalvonta-komboa ongelmana. Tappiot tosin syövät veneen

kantokykyä.

Niemelä: Mihin hallituksen koulutukseen tarkoitettu 200 euroa on menossa?

Kujala perustelee: yksi ylimääräinen, edustajiston valitsema, budjetoimaton hallituslainen ylittää

hallituksen koulutukseen tarkoitetun määrärahan esim. SAMOKin koulutusten osalta.

Taskinen: Kokonaissummat lisätalousarviossa eivät täsmää.

Niemelä: Keitä syys-starttiin on menossa?

Luiro: Tässä kokouksessa ei ole työkaluja tehdä päätöksiä. Esitys tulisi palauttaa työstöön.

Niemelä: Esitys tulisi palauttaa työstöön. Excel puuttuu, joten päätöksentekoa ei voi tehdä

luottavaisin mielin.

Sillander mielestä lisätalousarvio tulisi pöydätä ja sitä tulisi työstää pidemmälle.

Taskinen huomauttaa, että lisätalousarvio voitaisiin käsitellä kuluvan vuoden talousarvion rinnalla

excelissä.

Niemelä: Lisätalousarvioon on merkitty haalareiden kuluja, mutta haalareista saatavat tulot

nousevat myös, nämä tuli myös merkitä lisätalousarvioon.

Niemelä esittää, että keskusteltaisiin ja päätettäisiin tässä kokouksessa vain kriittiset kohdat ja

pöydättäisiin esitys muilta osin päätettäväksi myöhemmin. Sillander vetää aiemman esityksensä

pois ja kannattaa Niemelän esitystä.

Sillander: Edustajisto päättää talouden isosta kuvasta. Hallituksen liikkumavara on 5000 ja

toiminnanjohtajan ja hallituksen puheenjohtajan liikkumavara 1000. Operatiivisille toimijoille on

säännöstössä myönnetty päätösvaltaa, yksityiskohtia ei tarvitse edustajiston päättää.

Puheenjohtaja määrää 10 minuutin kokoustauon 18:31.

Puheenjohtaja päättää tauon 18:42. Suoritetaan nimenhuuto.

Käydään läpi lisätalousarvion kriittiset kohdat ja koeäänestetään. Koeäänestyksessä saatu⅔
enemmistö määrittää, mitkä kohdat lisätalousarvioesityksestä koetaan kriittisiksi. Kriittiset kohdat

nostetaan päätöksentekoon nyt ja niistä tehdään päätös hyväksytäänkö hallituksen esityksen

mukainen lisärahoitus (tai muu rahoitus, mikäli näin päätettäisiin).
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Hallitus. Kohta todetaan kriittiseksi (15 ääntä). Taskinen esittää, että hyväksytään kohdan

lisärahoitus hallituksen esityksen mukaan. Lampinen, Niemelä, Kunnila ja Kervinen kannattavat

Taskisen esitystä.

Henkilöstö. Todetaan kriittiseksi (15 ääntä).

Luiro esittää, että hylätään tämä kohta talousarviosta. Perustelut: Jäsenpalveluun ja viestintään

voidaan saada lisäresursseja siten, että rutiininomaisiin tehtäviin käytetään hallituslaisia. Sillander

kannattaa.

Niemelä: esittää, että hyväksytään kohta hallituksen pohjaesityksen mukaisesti. Taustalla

asiantuntijoiden työnkuvan uudistus; hallituslaisten resurssien lisääminen asiantuntijatyöhön ei ole

realismia; kyseessä koeluontoinen lisäys jota voi jatkaa tai lyhentää. Kervinen, Lampinen ja

Taskinen kannattavat.

Puheenjohtaja suoritti koeäänestyksen molemmille esityksille. Luiron esitys sai 4 ääntä

koe-äänestyksessä. Niemelän esitys sai 14 ääntä koeäänestyksessä.⅔ enemmistöllä hyväksyttiin

kohta pohjaesityksen mukaisesti. Luiro jätti eriävän mielipiteen: ei voi asettua näin holtittoman

rahan tuhlaamisen taakse.

Viestintä. Ei todettu kriittiseksi. Pöydätään.

Haalarit. Puheenjohtaja suoritti koeäänestyksen, 15 ääntä kannatti haalareiden käsittelyä.

Taskinen esitti ja Niemelä kannatti, että päätetään hallituksen pohjaesityksen mukaan.

Fuksi-haalarimerkit. Ei todettu kriittiseksi. Pöydätään.

Edunvalvonta. Ei todettu kriittiseksi. Pöydätään.

Markkinointi. Ei todettu kriittiseksi. Pöydätään.

Juomapullot. Ei todettu kriittiseksi. Pöydätään.

Päätös: Yllä olevien Taskisen, Niemelän ja Taskisen esitysten mukaan.

Päätöksen menolisäysvaikutus dimensioittain:

Hallitus - 900€. (Eli 600€ hallituksen palkkioihin + 200 € lisää koulutuksiin + 100€ Setan

kannatusmaksuun).

Henkilöstö - 4600€.

Tapahtumat (kp 7020, Erillisprojektien kulut (haalarit) - 6000€. (Koska haalareiden kulut katetaan

tuotoilla, päätöksen todellinen kustannusvaikutus 0€. Lisätalousarvion mahdollisessa seuraavassa

käsittelyssä tulee ottaa huomioon tulojen vaikutus kokonaisbudjettiin).
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97. OPISKELIJAEDUSTAJA RAVINTOLATOIMIKUNTAAN

Ravintolatoimikunnassa edustajat osallistuvat ravintolatoimikunnan kokouksiin noin pari kertaa

lukukaudessa ja tuovat opiskelijoiden näkökulmaa ravintolapalveluihin ja niiden laatuun, sekä

osallistuvat mielipiteillään ravintolatoiminnan kehittämiseen.

Toimikausi on joulukuuhun 2023 asti. Tarve on yhdelle opiskelijaedustajalle osaksi

ravintolatoimikuntaa.

Esitys: Valitaan

Sillander esittää ja Selänniemi kannattaa Luiroa. Käytettävissä.

Päätös: Sillanderin esityksen mukaan.

Leskelä ja Roini poistuvat 19:42

98. VUODEN 2023 KUNNIAMERKKIEN SAAJAT

Salainen kunniamerkkien myöntämiseen saakka.

99. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT (META)

● Selänniemi kiittää edustajistoa aktiivisesta toiminnasta ja hyvästä keskustelusta. Kevät on

ollut huikea!

● Luiro on pöyristynyt, että hallituksen kokouksessa on keskusteltu kohdassa META siitä, että

Suomen hallitusneuvottelujen ennakoidaan päätyvän koulutusleikkauksiin ja näitä vastaan

suunnitellaan opiskelijoiden mielenilmauksia. Luiro kertoo, että Suomen

hallitusneuvotteluja johtavan puolueen, Kokoomuksen, linja on, että kokoomus ei tee

leikkauksia opiskelijoiden toimeentuloon. JAMKOn hallituksen keskustelu aiheesta on ollut

asenteellista.

● Niemelä kiittää edustajistoa ja hallitusta aktiivisuudesta. Seuraavaan vappuun 357 päivää!

● Luiro kysyy, mikä on haalariprosessin tilanne tällä hetkellä?

● Kervinen: iso kiitos keväästä, mutta lomille ei vielä päästä, sillä tulossa on anonyymi kysely,

jossa kartoitetaan mielipiteitä edustajiston puheenjohtajistolta siitä miten on mennyt.

Edariryhmien puheenjohtajilta toivotaan myös näkemyksiä, tarvitaanko apua aktivoimiseen

tai johonkin muuhun?

● Ruotsalainen kiittää edustajistoa hyvästä työstä. Mukavaa että hallitus on pidetty ruodussa,

Ruotsalainen hymähtää.
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100. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Edustajiston puheenjohtaja Nilla Selänniemi päättää kokouksen.

Päätös: Puheenjohtaja päätti kokouksen 20:21.
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